



美國華人珠寶商會

NATIONAL CHINESE AMERICAN JEWELRY ASSOCIATION

*Cordially invites you to join us for*

***NCAJA's 24th Anniversary Celebration***

Date: Monday July 25, 2011  
Time: 7:00 PM  
Place: Jing Fong Restaurant  
20 Elizabeth Street, New York, NY 10013  
Tel: 212-964-5256

NCAJA is celebrating its 24<sup>th</sup> anniversary at the Jing Fong Restaurant. Every member company of NCAJA has two complimentary seats reserved. Additional seats are available for purchase at \$40 per seat or \$400 per table (each table can seat 10). Donations are welcomed and upon receiving your reservation, your admission tickets will be sent. Please complete the enclosed RSVP and return it no later than June 5, 2011.

NCAJA 茲定於 2011 年 7 月 25 日於 New York 市舉辦 2011 年慶祝商會成立 24 年晚宴聯歡會。敬請蒞臨參與。本協會將為每位會員預留 2 個席位，如需額外席位（每位\$40，預留整桌，每桌為 10 位，每桌\$400）。貴公司也可以捐助形式獲得席位。請將晚宴確認表填好后，于 2011 年 6 月 5 日前寄還至 NCAJA。

*385 5<sup>th</sup> Avenue, Suite 1110, New York, NY 10016  
Tel: (212) 481-0238 Fax: (212) 481-1045  
E-mail: [NCAJA2006@yahoo.com](mailto:NCAJA2006@yahoo.com)*